
 Voldtofte, 12. Januar 2022 

Bestyrelsesmøde i vandværket 12/1 2022 kl. 19.00 

Mødet blev holdt hos Gunnar Jacobsen. Til stede Michael Rasmussen, Peter Lindegård, Ole Vestergård, 

Henrik Buur og Bo Andersen.  

• Mht vandindvindingsområde er vi ikke forpligtiget til at gøre noget, hvilket Gunnar har på skrift fra 

kommunen. På sigt bør det lægges op på hjemmesiden så forbrugerne kan se indvindingsområdet.   

• Samlebrønd i forbindelse med den nye ledning til Glamsbjerg Vandværk skal færdiggøres og dette 

sker når vejret bliver til det. 

• I forbindelse med udvidelse af Karlemosevej til Biogasanlægget kan vandværket komme i klemme 

da ledningen skal flyttes for ikke at ligge midt i vejen. Gunnar har overfor kommunen gjort 

opmærksom på at det ikke kan være meningen at brugerne i Flemløse skal belastes af dette. 

• Omkring Mosebo er der gamle ledninger der ikke er helt styr på. Hans Erik Absalonsen har ide til at 

få orden på dette og der ses på sagen. 

• I forbindelse med næste etape af kloarkarbejdet i Flemløse / Voldtofte skal det vurderes om vi skal 

udskifte forsyningsledningen og ændre placering af målerbrønde mm. 

• Henning Petersen er stadig aktiv med reparation og vedligeholdelse af vort ledningsnet mm, så vi 

fortsætter samarbejdet. 

• Økonomien og likviditeten er god og det forventes ikke at blive nødvendigt at bruge kassekreditten 

med omkostninger til følge. Sparekassen er gjort opmærksom på dette. 

• Regnskabsfører Kurt Poulsen ønsker at stoppe helt pr 1/4-22. Gunnar har undersøgt andre 

muligheder og får tilbud fra firma i Årup. Rambøll har oplyst hvilke værker i området der er brugere 

i FAS-systemet, en tredje mulighed er samarbejde med administration i Glamsbjerg og/eller Hårby. 

Gunnar arbejder videre med dette.  

• Mht bestyrelse og formand ønsker alle at forsætte i bestyrelsen men Gunnar vil gerne slutte som 

formand inden for en overskuelig fremtid. Det er svært at finde egnede emner til formandsposten. 

• På værket har der været en episode med forhøjet nitrit hvilket skyldes at det automatiske skyl ikke 

har fungeret. Fejlen er udbedret og fremadrettet vil der komme alarm hvis disse skyl ikke foretages. 

• Næste møde er onsdag 16. Februar kl. 19 hos Gunnar, Bo bedes komme kl. 20. 

• Generalforsamling afholdes 23. marts. Kl. 19.30 på Kroen. Henrik sørger for annoncering, 

bestilling af kroen inkl. Forplejning. 


